

2019北京美博会-北京美博会欢迎您

| | |
|------|---------------------------|
| 产品名称 | 2019北京美博会-北京美博会欢迎您 |
| 公司名称 | 济南美博文化传播有限公司 |
| 价格 | .00/个 |
| 规格参数 | |
| 公司地址 | 山东济南历下区华龙路28号 |
| 联系电话 | 0532-85015058 158****5503 |

产品详情

2019年北京美博会时间（Beijing Beauty Expo 2019）

2019北京国际健康美容化妆品展览会暨减肥养生展览会

时间：2019年6月17-19日

地点：中国国际展览中心（朝阳区北三环6号）

展会负责人:赵经理 手机：15820035503 18765202756（微信）

2019北京国际健康美容美发化妆品展览会暨减肥养身展览会将于2019年6月17-19日在中国国际展览中心（老国展朝阳区北三环东路6号）隆重举行，本次展会规模约30000平米，展会根据最新行业趋势和潮流，涉及了专业美容、日化线、医学整形、养生、纹饰、微商电商和国际品牌等领域；本届展览会由北京美博环球文化传播有限公司联手山东美博国际文化传播有限公司共同承办，作为中国美容系列连锁展—北京站，本次展会将以“健康美容”为主，规划扩大展示范围，将口腔护理、沐浴洗浴类融入其中，同时也将规划举行一系列商业性的技术大赛活动和兼具学术性的高峰论坛等精彩活动。

2019Beijing International Health Beauty and Hairdressing Cosmetics Exhibition & Slimming and Regimen Exhibition will be held at China International Exhibition Center during June17-19, 2019 at China International Exhibition Center (No. 6 Beisanhuan East Road, Chaoyang District). With 30,000sqm of exhibition area, the Expo covers leading areas including professional hairdressing & beauty, daily chemicals, cosmetic surgery, health preserving, tattoo, We chat business and electronic business and international brands. Co-organized by Beijing Meibo Global Culture Transmission Co., Ltd. and Shandong Meibo International Culture Transmission Co., Ltd., the expo will focus on “Health and beauty” and expand its categories to cover dental care, bath and shower products. At the same time, we will also hold activities such as commercial technique competitions and

academic forums.